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Bestyrelsesmøde onsdag d. 13. oktober   kl. 19.00 – 21.00 

 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning:        Mette 

 

Fraværende: Stefan, Tina, Jesper 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYP

E 

TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David O/B 19.00 Godkendt 

2. Vuggestuen og Børnehaven. Jan, Pia og 

Flemming 

O   

19.05 

Alle medarbejdere i vuggestue og børnehave skal på 7 

timers førstehjælpskursus fordelt på to aftener i efteråret. 

 

Jan uddybede hvordan minimumsnormeringerne 

udmøntes.  

 

Fra januar 2024 hæves alderen i vuggestue/dagpleje fra 

2,8 år til 3 år inden børnene fortsætter i børnehave.  
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Yderligere arbejdes der på en ny tilldelingsmodel, hvor 

de små institutioner får tildelt ekstramidler, da drift i 

forhold til åbne- og lukkesituationerne i de mindre 

institutioner er forholdsvis større end for store 

institutioner.  

 

Disse 3 dele har en positiv indvirkning på den 

økonomiske tildeling. 

I februar 2019 blev der lavet et tidsstudie i forhold til 

hvad pædagogerne brugte deres arbejdstid på. Dette med 

henblik på at optimere arbejdet, så der kunne komme 

flere varme pædagog-hænder. 

Til januar 2022 skal der laves et nyt tidsstudie for at 

følge op på det første. I dette studie deltager 

pædagogmedhjælpere og pædagogiske assistenter også. 

 

To sprogvejledere skal efteruddannes. De skal på 3 

diplommoduler, med start i november 2021. Jan 

præsenterede 1000-dages projektet i vuggestuen, som er 

et treårigt projekt. Personalet er blevet efteruddannet og 

vi er i 1000 dages projektet opnormeret med 34 timer 

ugentligt. I forbindelse med 1000-dages projektet er vi 

blevet tildelt et lille bibliotek i vuggestuen, som bruges 

rigtig godt af børn og forældre. 

Fra januar 2022 starter vi på at blive en certificeret 

sanginstitution i vuggestuen med efteruddannelse af al 

personale.  

 

Flemming og Pia præsenterede den pædagogiske 

dagligdag i vuggestue, børnehave og førskolegruppe, 

samt om hvordan vi arbejder med overgange. 

 

3. Arbejde med 

kvalitetsrapport/Tilsyn 

 

Jan  O 19.45 I uge 43 vil forældrene modtage spørgeskemaer. Den 1. 

december kommer der spørgeskemaer til pædagoger og 

ledelse. Midt december kommer der fysisk tilsyn.  
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4. Planlægning/forberedelse til det 

fælles bestyrelsesmøde den 

11.11.21 klokken 17.30 med 

Tjørring Skole og 

Lundgårdskolen 

 

 

Mette  OD

B 

  

20.00 

Det holdes i den røde hal i Gullestrup Børnecenter 

Spisning fra 17.30 til 18.00, og der er møde fra 18.00 til 

21.00. 

 

Dagsorden: (Maria HR styrer processen)  

 

Hvad og hvordan skaber vi den gode overgang? 

Det skal gerne udmøntes i forslag til konkret handlinger. 

 

Hver skole laver en lille film med børneinterviews fra 6 

klasse, så børnenes stemme og kommer med. 

 

Mette bestiller sandwich mm.  

 

5. Opfølgning på trivselsmålingen. Mette O 20.10 Udskydes til bestyrelsesmødet i december. 

 

6. Aftenens princip – 

Mobilpolitik/digital dannelse -  

(bilag følger senere) 

 

Mette OD 20.15 Der var stor tilslutning til princippet, dog ønskede 

bestyrelsen at vi i punkt 4 ændre det bliver gældende for 

alle klasser.  

 

Næste del vores arbejde med digital dannelse går i gang 

pr. 1. januar.  

 

7. Status på Corona Mette og Jan 

 

 

O 20.30 Vi har haft få tilfælde på skole og i børnehave, men det 

ser ud til at vi har det inddæmmet. 

Mette orienterede om hvordan det nye test-setup 

fungerer.  

 

8. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.40 Formanden Intet nyt siden sidst. 

Ledelsen Der har været lavet indeklimaundersøgelse i 

vuggestuen, og der ingen problemer at spore.  

 

Der er intet nyt i forhold til byggeprojektet.  

 

Det forventede regnskab på skolen holder, og der er et 

planlagt overskud, som skal bruge til indkøb af diverse 
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inventar i forbindelse med ombygningen.  

 

Der påtænkes at købe nye gardiner til klasserne og nye 

møbler til nogle af klasserne. Yderligere købes der nye 

ting til skolegårdene. Vores PLC opgraderes hurtigst 

muligt.  

 

Forventet regnskab på institutionsregi passer med 

budgettet.   

 

Medarbejdere Intet nyt. 

Elevrådet: Der har ikke været møder i elevrådet siden 

sidste møde. Dog er der kommet ønske om net bag 

multibanen. 

 

9. Eventuelt og punkter til næste       

møde d. 11.11.21 

 

 

David  B  • Jan og Mette arbejder med at lave princip for 

rullende bestyrelsesvalg, og præsenterer dette på 

næste bestyrelsesmøde. 

 

• Fælles aften i foråret (bestyrelse og medarbejdere 

omkring arbejdet med temaet ”barnets stemme”) 
 

• Opfølgning på trivselsmålingen 
 

• Kommende skolefester 
 

 

     

 

 

   


